
  
  

  
  

Groningen, 24 april 2024  

   

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders gemeente Groningen  

  

Betreft : Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO inzake toezicht op legaal wapenbezit  

  
Geacht College,  

  
Uit onderzoek van RTL Nieuws en het AD is gebleken dat het toezicht op wapenbezitters tekort 

schiet. Dit baart de PVV zorgen. De politie controleert de laatste jaren te weinig bij legale 

wapenbezitters en bij jacht- en schietverenigingen en wapenhandelaren. Nederland telt ongeveer 

66.000 wapenbezitters, zoals sportschutters en jagers. De politie moet ze eens in de drie jaar tijd 

thuis bezoeken, om te controleren of ze verantwoord met hun wapen(s) omgaan. Maar die wettelijke 

norm weet de politie niet te halen.   

De afgelopen drie jaar bleef de teller steken op 54.000 controles bij wapenbezitters. Bij ruim 11.000 

wapenbezitters kwam de politie niet toe aan zo'n zogeheten thuiscontrole. De politieleiding wijt dat 

onder meer aan de coronacrisis, die het lastiger maakte om wapenbezitters thuis te bezoeken. Maar 

ook daarna werd de norm niet gehaald.  

Medewerkers van bureau Korpscheftaken, die verantwoordelijk zijn voor deze controles, luiden de 

noodklok over een stevig personeelstekort. Landelijk komt Korpscheftaken 47 FTE van de 340 tekort. 

Daarnaast gaan ze gebukt onder een te hoge administratieve werklast, waardoor ze steeds minder 

vaak hun bureau kunnen verlaten.  

Daarnaast hebben de politiemedewerkers nauwelijks tijd voor het bezoeken van schietverenigingen, 

jachtverenigingen en wapenhandelaren, zeggen ze. "Vroeger gingen we daar onaangekondigd langs, 

maar dat gebeurt niet meer."  

  

  

Dit roept bij ons de volgende vragen op:   

1. Is het college bekend met deze berichtgeving en is ook in beeld of dit in groten getale 

in Groningen speelt?  

    
  
  
  



  
2. Er zijn de laatste tijd meerdere schietincidenten geweest in de stad, de PVV maakt 

zich hier grote zorgen over. Heeft dit een verband met deze berichtgeving en het 

behoorlijke personeelstekort bij de politie of moeten we het juist zoeken in het illegale 

wapenbezit met druggerelateerde afrekeningen?  

3. De PVV is van mening dat naar aanleiding van het drama in Alphen aan den Rijn er 

vele hardere eisen gesteld moeten worden aan het mentale gedeelte van mensen bij 

het afgeven van vergunningen bij wapenbezit. Wanneer iemand al onder behandeling 

is geweest voor bepaalde psychische klachten, ooit de fout is in gegaan en vervolgens 

een VOG aanvraagt om schietles te nemen voor een wapenvergunning, zo'n VOG niet 

wordt afgegeven. Deze systemen zouden beter moeten connecten en de goeden 

moeten ook niet onder de kwaden lijden. Is het college dit met de PVV eens?  

  

  

  

In afwachting van uw reactie.  

  

  

  

Met vriendelijke groet,  

  

  

Kelly Blauw  – fractievoorzitter  

Partij Voor de Vrijheid (PVV)  

    
  


